

台湾地区化学品登录 (TCCSCA/OSHA)

台湾地区《毒性及关注化学物质管理法》(以下简称《毒管法》)规定,现有化学物质和新化学物质在台湾地区生产和进口之前,须向台湾地区“环保署”申请登录,经批准后方可进行生产和进口活动。

《毒管法》的子法《新化学物质及既有化学物质资料登录办法》(以下简称《办法》)规定,中央主管机关可依既有化学物质资料第一阶段登录情形,分期指定应完成既有化学物质标准登录的名单、数量级距及登录期限。

《办法》附表九中列明了106种化学物质即为第一批指定标准登录的既有化学物质、数量级距及登录期限。针对新化学物质,凡是在台湾地区生产和进口的新化学物质,根据不同的吨位量级、物质类型及用途分别进行少量登录、简易登录和标准登录。

《办法》还规定了对年报的要求,即从2020年起登录人需在每年的4月1日至9月30日对核准登录的物质上一年度的生产量和进口量向主管机构进行报告。



我们的服务:

- 台湾地区化学品法规问询/培训服务
- 台湾地区代理人(TPR)委托服务
- 台湾地区新化学物质查新服务
- 登录方案评估
- 数据检索/数据缺口分析/豁免申请
- 物质保密申请
- 台湾地区现有化学物质标准登录
- 台湾地区新化学物质登录服务(包括少量、简易和标准登录)
- 委托实验测试服务
- 非测试资料准备服务(结构活性关系推估、交叉参照资料、系统性文献回顾报告、测试计划书)
- 危害评估资讯与暴露评估资讯撰写
- 化学品安全技术说明书(SDS)和标签制作
- 登记证更新/更改
- 登记证/保密延展
- 年报

联系我们

0086 21 5339 7991
135 0198 8668 (微信同号)

hers@intertek.com

全国免费热线

400 886 9926

www.intertek.com.cn

Taiwan Region

TCCSCA/OSHA

In accordance with Article 30 of the Toxic and Concerned Chemical Substances Control Act (TCCSCA, revised in 2019), enterprises that manufacture or import certain quantities of existing chemical substances each year shall submit the registration dossier of chemical substance to the competent authority before the specified deadline.

In accordance with Article 16 of the Regulations of New and Existing Chemical Substances Registration (Sub-regulation of TCCSCA, revised in 2019), stipulates that: The central competent authority announced designated lists of existing chemical substances subject to standard registration in stages, including quantity threshold and the time limit for registration, based on the conditions of Phase I Registration of existing chemical substances. The 106 designated chemical substances in Annex VI are the first priority substances to conduct the registration from Jan 1, 2020. New substances should be registered as small quantity registration, simplified registration, or standard registration according to different tonnage bands, substance properties and usage.

From 2020, registrants need to report the annual manufacturing/importing tonnage of the last year to the competent authority between 1st Apr. and 30th Sep. each year.



Our Services:

- Training and Consulting Services for Regulatory Information
- Local Third-Party Representative Service
- New Chemical Substance Search
- Registration Proposal Evaluation
- Literature Data, Report Analysis, Exemption Analysis
- Confidential Business Information Protection Application
- Existing Chemical Substance Standard Registration
- New Chemical Substance Registration (Small Quantity, Simplified, and Standard)
- Testing Management
- Non-testing Data Services (QSAR, Read Across, Systematic Review, Testing Proposal)
- Preparation and Submission of Risk Assessment Report
- SDS and label
- Registration Code Renewal/Change
- Registration/CBI Extension
- Annual report

Contact us

☎ 0086 21 5339 7991
135 0198 8668

✉ hers@intertek.com

China Toll-Free

☎ 400 886 9926

🌐 www.intertek.com.cn